
Önkormányzati Hírlevél
Balatonföldvári

2024. december 2024/3. szám
Nekünk Balatonföldvár 

a legfontosabb!

Áldott, békés karácsonyi ünnepeket 
és egészségben, sikerekben gazdag 

boldog új évet kívánunk!
Balatonföldvár Város képviselő-testülete nevében: 

Holovits Huba polgármester



Elkészült a Kemping 
utcai partfal  
stabilizációja

A teljes rézsűfelületet kókusz matraccal lefedték, 
a partfal felületét talajszegecsekhez rögzített hor-
ganyzott acél hálószerkezettel és “un. spanyol lova-
sokkal” is védik ezentúl a pergések, omlások ellen. 
A Kemping utcai partfal károsodásának helyre-
állításához vis-maior támogatást nyert városunk. 
Mint ismeretes a Kemping utcát kísérő partfal kö-

zépső szakaszán kb. 15 m hosszban nagyméretű 
tömbös omlás keletkezett 2023.12.07-én. A leom-
ló anyag fákat döntött ki és letarolta a rézsűn az 
omladékfogó palánksort és az alsó omladékfogó 
hálót. A korábban kialakított védelmi rendszernek 
köszönhetően komolyabb kár nem keletkezett az 
ott élők vagyontárgyaiban.

Elkészült a posta  
melletti játszótér  
körbekerítése
A Schilhán József park környezetrendezésének ré-
szeként a játszótér régi, fa kerítése lebontásra került.  
A parktól és a Vak Bottyán utcától történő lehatárolás 
végett új kerítés készült, így a gyermekek is bizton-

ságosabban tartózkodhatnak a játszótéren. A kerítés 
megépítése után a játszótéren még környezetrendezé-
si munkákat is végeznek.

Újabb járdaszakasz felújítását végezték  
el a Kőröshegyi úton
A Kőröshegyi úton a nyugati oldalon található járda 
és az árok (Kossuth L. utca és Hegyalja utca között) 
felújítása idén tavasszal megtörtént. A járda továb-
bi szakaszának rendbetételéről a képviselő-testület 
döntött. Ennek köszönhetően a Kossuth Lajos utcá-
tól a Földvár tábláig készült el a járda valamint az 
árok kimélyítése és a két buszmegálló betoneleme-
inek javítása is.

Eskütétellel megalakult Balatonfölvár új 
képviselő-testülete:
a város történelmében először  
alpolgármesterek és bizottságok nélkül  
kezdte meg a munkát a testület

Az ünnepi alakuló ülésen Holovits Huba polgármes-
ter és az önkormányzati képviselők letették a polgár-
mesteri valamint képviselői esküjüket. A szavazatok 
alapján a képviselő- testület az alábbi összetételben 
kezdte meg munkáját:

Polgármester: Holovits Huba 
Képviselők: Dr. Kovács Zsolt, Füstös Erika, 
 Ernyes Ervin, Herényi Károly, 
 Kovács Emőke, Veres Zsolt Károly 

Földvár választói negyedik alkalommal szavaztak bi-
zalmat Holovits Hubának. Így ő a település legtöbb-
ször megválasztott és leghosszabb ideje hivatalban 
lévő polgármestere. Az új testület négy napirendi pon-
tot tárgyalt és egy határozati javaslat kivételével min-
den döntését egyhangúlag hozott meg. A polgármester 

szabadság megváltásával kapcsolatos határozati javas-
latanak névszerinti szavazásakor a négy új képviselő 
tartózkodott. Az ülésen személyi kérdésekben nem 
született döntés annak ellenére sem, hogy számtalan 
alkalommal több hónapon keresztül zajlott politikai 
és szakmai egyeztetés a Mosolygó Balatonföldvárért 
Egyesület megválasztott képviselőivel. Így alpolgár-
mesterek és bizottságok nélkül kezdte meg a munkát 
a testület. A városvezető reméli, hogy a választói aka-
ratot tudomásul veszik majd az új képviselők is és a 
jövőben ők is Balatonföldvárért, az itt élőkért fognak 
dolgozni esküjükhöz híven. 

Működik a képviselő- testület
Herényi Károlyt, Veres Zsoltot alpolgármesterek-
nek, Ernyes Ervint a Pénzügyi Bizottság elnökének, 
Kovács Emőkét pedig a Humán Bizottság elnökének 
választotta meg a képviselő-testület. Balatonföldvár 
képviselő-testülete november 27-én tartott ülésén 
fontos döntéseket hozott, melyek a város jövőjére 
és működésére is kihatással lesznek. Az ülésen jelen 
lévő képviselők titkos szavazással döntöttek az alpol-
gármesterekről, amely során Herényi Károlyt és Ve-
res Zsoltot választották meg. A döntéshozatal fontos 
része volt a bizottság tagjainak, elnökeinek megvá-
lasztása. A bizottságok összetétele a következő ön-
kormányzati ciklusra a következőképpen alakul:

Pénzügyi Bizottság
Elnök: Ernyes Ervin
Tagok:  Kovács Emőke, Füstös Erika,  

dr. Kovács-Bőr Zoltán, Babina Éva

Humán Bizottság
Elnök: Kovács Emőke
Tagok:  dr. Kovács Zsolt, Füstös Erika, Olsovszky-

Kovács Alexandra, Buzsáki Zsuzsanna

Az alpolgármesterek és a bizottsági tagok, elnökök, 
megválasztásával a városvezetés eleget tett a jogsza-
bályi követelményeknek.

Földvár győzött!

Biztonság
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Újabb elismerés a földvári strandoknak
A Keleti öt a Nyugati strandunk négy csillagos mi-
nősítést értek el a Magyar Turisztikai Ügynökség ál-
tal létrehozott Magyarország Kincsei új minősítési 
rendszerben.
A Magyarország kincsei – Vízparti strand védjegy 
célja, hogy kiemelje a magas szolgáltatási színvo-
nalat képviselő, egyedi turisztikai élményt nyúj-
tó szabadvízi strandokat. A védjegyet fizetős és 
szabadstrandok is megkaphatják, a kidolgozott 
szempontrendszer ezt figyelembe veszi. A vízparti 
strandok 1-5 csillagos minősítést kapnak és 2 évre 
szereznek jogot a védjegy viselésére.

A Kúria 2024.09.24-én hozott döntésével az évek óta 
folyó jogvitának vetett véget: megváltoztatta a Pé-
csi Törvényszék ítéletét és ezáltal megsemmisítette 
a Veszprém Vármegyei Kormányhivatal határozatát 
és egyben új eljárás lefolytatására kötelezte a kor-
mányhivatalt. A kúriai ítélet bontásra nem kötelezte 
a beruházót (ez nem volt a per tárgya). Tehát ami 
eddig elkészült, az még biztosan ott is marad. Kér-
dés, hogy a beruházó a kikötő sorsáról milyen dön-
tést hoz. Kártérítési pert indít- e az önkormányzat 
ellen? Ha igen, akkor a városnak több száz millió 
forintot kell fizetnie. Ez beláthatatlan pénzügyi ne-

hézségek elé állíthatja Balatonföldvárt. A megoldást 
megtalálni már az új képviselő-testület feladata lesz 
a Nyugati strandon kialakult helyzetre.

Megkezdődött a 2024/25-ös tanév az oktatási intéz-
ményekben. Balatonföldvár Város Önkormányzata 
idén is húsz ezer forinttal segítette a szülőket, akik a 
Humán Bizottság tagjaitól vették át az iskola és óvod 
kezdési támogatást.

Idősek világnapja
Az idősek világnapja alkalmából a Bajor Gizi Közös-
ségi Házban zenés nosztalgia műsort tartottak, ahol 
Straub Dezső és Rózsás Viktória énekesek szórakoz-
tatták a közönséget. Az ENSZ 1991-ben rendezte 
meg először az idősek világnapját. A rendezvény cél-
ja a szórakoztatás mellett az, hogy a város köszönetet 
mondjon szüleink és nagyszüleink generációjának.  
A városvezetés évek óta karácsonyi ajándékkal, 
pénzbeli támogatással és házhoz kiszállított ebéddel 
gondoskodik Balatonföldvár időseiről. 2020-ban vá-
rosunk Idősbarát Önkormányzati díjban is részesült.

Becsengettek

Döntött a kúria az e-kikötő sorsárólMegújult a Bajor Gizi sétány
A Schilhán József park déli részén található sétányt lemurvázták 
szegélykövekkel és sövénysorral díszítették. Babérmeggy cserjéket 
ültettek és csepegtető öntöző rendszert alakítottak ki.

Megújult a Schilhán park 

Balatonföldvári Önkormányzati Hírlevél 2024. december 2024/3. szám

www.fejlodobalatonfoldvar.hu 4 5 www.fejlodobalatonfoldvar.hu



Baján a Petőfi- szigeten látott el szeptemberben ár-
vízvédelmi feladatokat a Balatonföldvári Polgárőr, 
Speciális Mentő és Önkéntes Tűzoltó Egyesület négy 
tagja. A képek a helyszínen készítette Istvánfi Péter.

Árvízvédelem

Slemmer Ferenc megnyerte  
a master casting világbajnokságot
Olaszországban rendezték meg a X. masters, veterán 
casting világbajnokságot. A master 2 kategóriában egy-
kezes műlegyes távdobásban Slemmer Ferenc 52,45 
méterrel lett világbajnok, ezzel megszerezte a 14. világ-
bajnoki címét. De tulajdonképpen mi is az a casting 
sport? Lényegében a horgászat szárazföldön végzett 
technikai, azaz precíziós sportja. Egy olyan verseny-
sorozat, amelyben a résztvevők különböző horgászati 
technikákat és távolságokat mérnek össze. A verseny-
zők általában különféle eszközökkel, például műlegyes 
botokkal, feeder botokkal vagy más horgász felszere-
lésekkel dobják el a csalit, hogy megmérjék a dobá-
sok távolságát és pontosságát. A casting sport célja a 
horgászat technikai oldalának fejlesztése, valamint a 
versenyzők ügyességének és technikai tudásának meg-
mérettetése. A versenyek különböző kategóriákban 
zajlanak, és a dobások során a versenyzők általában 
időre és pontosságra is versenyeznek. Slemmer Ferenc 
a sport egyik legismertebb és legsikeresebb képviselő-
je. Pályafutása alatt számos rekordot állított fel, és el-
nyerte a világ legnagyobb elismeréseit, ezzel a sportág 
hazai és nemzetközi színtéren is kiemelkedő alakjává 
vált. A 80-as éveiben járó sportoló fiatal korától kezdve 
érdeklődött a horgászat iránt. A dévérek, a compók a 
pontyok kergetésével és a focival teltek gyermekévei.  
A halfogósport olyan jól ment neki, hogy 1962-ben 
tagja lehetett az első, világbajnokságra utazó magyar 
csapatnak, majd az első hazai rendezésű horgász világ-
bajnokságon is részt vett a dunaújvárosi versenypályán. 
A casting sporttal is egyesületi versenyen találkozott 
először, rögtön az első céldobó versenyét meg is nyer-

te. Szorgalma és eltökéltsége révén gyorsan fejlődött.  
Sokat gyakorolt és a céldobás mellett megtanulta a 
szakág minden versenyszámát. A magyar casting válo-
gatott tagjaként megélte a sportág aranykorát. Immár 
veterán korosztályban gyűjti a világbajnoki címeket. 
2017-ben Lengyelországban az öt- és kilenctusát is 
megnyerte, de a legutóbbi négy világbajnokságról is 
aranyérmekkel térhetett haza. Három évig volt csúcs-
tartója a távdobásnak, bambuszbotjával 170 méter-
re repítette a 30 grammos súlyt. A magyar casting 
sportban betöltött szerepe és eredményei nemcsak a 
sportág fejlődését segítik, hanem a jövő generációinak 
is motivációt adnak a kitartásra és céljaik elérésére.  
Figyelemre méltó teljesítményét a Magyar Horgásza-
tért Életműdíjjal is elismerték.

Gratulálunk!
Az Országos Polgárőr Szövetség 1956-os megemlékezésén az 
OPSZ elnöke, a polgárőrmozgalomban végzett tevékenysége 
elismeréseként, dicséretben részesítette Istánfiné Pintér Kata-
lint, az OPSZ társadalmi ellenőrét, a Balatonföldvári Polgárőr, 
Speciális Mentő és Önkéntes Tűzoltó Egyesület elnökét.

Gyökereink
A településalapító Széchényi család leszármazottai 
rokonaikkal tettek látogatást városunkba.

Horváth Andrásnét 100. születésnapja alkalmából 
köszöntötte városunk nevében Holovits Huba pol-
gármester. Isten éltesse sokáig Juliska nénit!

Köszöntés

Gratulálunk!

80 Évvel ezelőtt szentelték fel a Szent 
Kereszt római katolikus templomot
1944. augusztus 15-én a Nagyboldogasszony napján 
a sajtó ezt írta: 

“Templomszentelés Balatonföldváron. Veszp-
rémből jelentik: A balatonföldváriak áldozat-
kézségéből épült új templomot most szentel-
te fel nagy ünnepséggel Mindszenthy József 
veszprémi megyéspüspök. A püspöknek ez volt 
első templomszentelése egyházmegyéjében.”

A templomot vitéz Irsay László tervezte, vörös mész-
kőből, neoromán stílusban. Színes üvegablakai közül 
kettő Iparművészeti Nagydíjat nyert.
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Városunkban is megemlékeztek az 1956-os forra-
dalom és szabadságharcról a Bajor Gizi Közösségi 
Házban. Prof. Dr. habil. Szakály Sándor a Veritas 
Történetkutató Intézet főigazgatója, Balatonföldvár 
Város díszpolgára beszédében felidézte az október 
23-i eseményeket: hogy a békés felvonulásból, hogy 
lett szabadságharc és hogy a tüntető fiatalok miért 
vonultak az utcára. Egy önálló független demokra-
tikus Magyarországot szerettek volna ahol érvénye-
sülnek a szabadságjogok. Reformot szerettek volna 
és a kormány élére Nagy Imrét követelték. Az 56-os 
történéseket idézték fel a gróf Széchényi Imre Álta-
lános Iskola 8. osztályos tanulói is, akik az ünnepi 
műsort adták. A felkészítő tanárok, Kovács Zsu-
zsanna és Fehér László voltak.

1956Tisztelgés az 1956-os forradalom 
és szabadságharc hősei előtt 

XXII. Földváriak találkozója Dunaföldváron
Balatonföldvárról több csapat, csoport is részt vett 
ezen a találkozón. 
Csütörtökön, szeptember 26-án, a Sonoro kórus uta-
zott a Duna menti városba a Földvári Kórusok Talál-
kozójára. 
Szombaton hajnalban több csoporttal ismét útra kel-
tünk Dunaföldvárra. Velünk tartott a Balatoni Lövész 
Sportegyesület 4 tagja, a Földvári Csibészek Line Dan-
ce csoport és a Balatonföldvári Kolping főzőcsapat. 
Itthon még nagyon kellemes, jó időben indultunk. 

Bíztunk abban, hogy a meteorológiai előrejelzés talán 
téved és mégsem lesz egésznapos eső ezen a napon.
Szerencsésen meg is érkeztünk a dunaföldvári Piac 
térre. Még mindig nem esett az eső és még mindig 
bizakodtunk. Kipakoltunk, elkezdtünk előkészülni a 
főzéshez, lövészek elmentek az íjászverseny helyszí-
nére, a „lájndenszes”-ek kipróbálták a színpadot. Én 
pedig elindultam a művelődési központ felé, hogy 
részt vegyek a Földvári alkotók kiállításának a meg-
nyitóján. Ezen a kiállításon Szentpéteri Tóth Márta 

festményei és a Földvári Foltoskodók pár alkotása ke-
rült bemutatásra Balatonföldvárról. Ahány Földvár, 
annyiféle alkotás került a dunaföldvári művelődési 
központ előterének falára – tűzzománc, akvarellek, 
foltvarrás, festmények. Nagyon sokrétű és sokszínű 
kiállítás alakult ki. 
A kiállítás megnyitó végén a Városi Kalandtúra részt-
vevőinek – 6 fős csapatot kellett nevezni minden 
Földvárnak – adták ki a feladatlapokat. Ekkor kezdett 
el esni, mit esni, szakadni az eső. A földvári csapatnak 
– ha-ha-ha, a balatonföldvári csapatnak – a művelő-
dési háztól nem messze lévő Barátok templomában 
volt az 1. állomásuk. Amikor kiléptünk a műv.ház aj-
taján már nem zuhogott, csak lassan esett az eső. Sze-
rencsére vittünk magunkkal esernyőt. Dunaföldvár 
elég dimbes-dombos területen felkszik és nagyon sok 
a macskaköves utca. Na, ezeken az utcákon folyt az 
eső víz. Mire átértünk ez út egyik oldaláról a másikra 
kb. bokáig, de legalább a cipő középső részéig ért a 
víz. Megérkeztünk a templomhoz. Én itt elköszöntem 
a kalandtúrásoktól és visszatértem a főzőcsapathoz.
Nagy meglepetésemre vidám zene és egy kisebb kö-
zönség fogadott a bográcsunknál. Közelebb érve lát-
tam, hogy mi az érdeklődés középpontja. A Földvári 
Csibészek rögtönzött bemutatót tartottak a táncaik-
ból. Nagyon tetszett a közönségnek, akik nagy tapssal 
jutalmazták a lányokat. 
Az eső azonban csak nem akart elállni. A táncoló 
lányok egész jól érezték magukat, mert a tánctól jól 
kimelegedtek. Mi azonban, akik a bogrács mellett áll-
tunk, már igencsak dideregtünk. Szerencsére a piac 
fedett és így nem áztunk, csak fáztunk. Az elkészült 
gulyáslevesünk éppen jól jött mindenkinek. Egy ki-
csit fel is melegedtünk a jó kis meleg levestől. Nagyon 
finom lett – köszönjük a kolpingos főzőknek. 
Kicsivel később tartották az eredményhirdetéseket. 
Természetesen esőben. Talán az egéász nap folyamán 
itt esett a legjobban az eső. Először az íjászoknak osz-
tották ki az okleveleket. Sajnos az íjászversenyt az eső 
miatt nem tudták megrendezni. Azonban a bátrabbak 
és merészebbek az eső ellenére is lőttek párat, ezért 
tudtak okleveleket kiosztani, amit a Balaton Lövész 
Sportegyesület tagjai is megkaptak. Főzőcsapatunk 
is elismerő oklevélben részesült. Az eredményhirde-
tések sorában az utolsó a Városi kalandtúra okleve-
leinek kiosztása volt. Már minden csapat megkapta 

a kis csomagját és oklevelét, a balatonföldvári csapat 
nevét olvasták utoljára. Na ebből, ugye már mindenki 
tudja? Igen, a mi csapatunk nyerte meg a kalandtúrát 
és egy nagy marcipános csokoládétorta volt a fődíj. El 
kell, hogy áruljam, mielőtt elkezdődött az eredmény-
hirdetés megbeszéltük, hogy kollektíven, mindenki 
elmegy Dunaföldvár híres cukrászdájába, a Marci-
pán cukrászdába. Na, ezt ugyan nem hagytuk ki, csak 
előtte megettük a tortát. A süteményhez jár a kávé – 
ugye igazam van? Így a csokitorta elfogyasztása után 
szinte mindenki elment a cukrászdába. A „lájnden-
szes2-eink itt is tartottak egy rövid táncbemutatót. 
A kávézás és táncolás közben kaptuk a rossz hírt, hogy 
a rossz időre való tekintettel a további programokat le-
mondják vagy egy másik időpontra teszik a szervezők. 
A mi részvételünket nagyon megköszönve búcsúztak 
el tőlünk a dunaföldvári művelődési központ dolgozói. 
Fázva és elázva szálltunk fel a jó meleg buszunkra. 
A rossz idő ellenére, azt gondolom, hogy a velünk 
utazó csapatok jól érezték magukat és örömmel hal-
lottuk, hogy a délelőtti polgármester találkozón Bala-
tonföldvár vállalta a következő Földváriak Találkozó-
jának megszervezését.

Pappné Molnár Veronika
közösségi ház vezető
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Határtalanul beszámoló

Korán reggel indultunk el Balatonföldvárról, majd 
néhány óra buszozás után átkeltünk a határon és az 
első úticélunk, Nagyvárad felé vettük az irányt. 

Nagyváradon találkoztunk az idegenvezetőnkkel, aki 
egy fiatal hölgy volt. A város főterére sétáltunk és fel-
mentünk a városháza óratornyának erkélyére, ahon-
nan 45 m magasból szemlélhettük meg a várost és a 
csodás kilátást. 

 
A toronyból való városnézés után elsétáltunk a tőle nem 
messze lévő Fekete sas palotához, amelyről sok mindent 
sikerült megtudnunk az idegenvezetőnőnk által.

Ezután indultunk át Kalotaszentkirályra. Itt egy 
1850-ben épült, és szépen felújított tájházat nézhet-
tünk meg, ami egy tisztaszobából, egy fafaragó mű-
helyből és egy szobányi tányérgyűjteményből áll.  
Egy igazi sütőkemencét is láthattunk, abban készítet-
tek nekünk kürtőskalácsot. Az első szállásunk is itt 
Kalotaszentkirályon volt, ahol szállásadóink vacsorá-
val vártak bennünket.

A 2. napot Bánffyhunyadon kezdtük a város főterén 
álló gótikus református templom megtekintésével, 
melyről sok érdekességet megtudtunk és pénzado-
mánnyal segítettük a templom fenntartását. Ezután a 
templom szomszédságában a magyar költészet egyik 
legismertebb, alakjáról Petőfi Sándorról emlékeztünk 
meg a róla készült emlékműnél.

Később ellátogattunk Sztánára. Innét egy hosszú és 
fárasztó gyalogtúra után érkeztünk a sztánai erdő 
mélyén levő, festői látványt nyújtó tisztására, ahol 
a Turul Nomád Hagyományőrző Egyesület tagjai 
már finom bográcsgulyással vártak bennünket.  
Itt lehetett íjászkodni és lovagolni is. Visszafelé 
sétálva megálltunk a Kós Károly által tervezett és 
épített Varjúvárnak nevezett házánál. Innét már a 
szálláshelyünk Szék felé vettük az irányt. 

Reggeli után a Széki Általános Iskolába látogattunk el. 
Bemutatót tartottunk iskolánkról, városunkról, és a 
környékünk nevezetességeiről, átadtuk az ajándékot, 
amit szeretettel vittünk. Megismerkedtünk az iskola 

A hírlevél szerkesztőségének elérhetősége:
Balatonföldvár Város Önkormányzata
8623 Balatonföldvár, Petőfi S. u. 1.
Felelős: Futó Zsófia sajtóreferens
Telefon: 84/540-330
E-mail: pgmh@balatonfoldvar.hu

Észrevételek, kérdések leadhatók a hivatal  
titkárságán.

Grafikai tervezés, tördelés és nyomdai kivitelezés:
By Line Kft.
www.byline.hu

1. NAP

2. NAP

3. NAP

7. osztályos tanulóival. Ezután elindultunk Válaszút 
felé, ahol a Kallós múzeum található. Itt a környék 
leggazdagabb néprajzi gyűjteményét csodálhattuk 
meg. Következő állomásunk Szamosújvár volt, ahol 
hatalmas örmény katolikus templomot, tekintettük 
meg, majd látogatást tettünk a TÉKA Alapítvány-
nál, ahol a szórványban élő fiatalok oktatását segítik,  
támogatják. A nap vége felé még megnéztük a Bánnfy 
család kastélyát, ahol egy kis versenyben is volt ré-
szünk. Majd a szamosújvári temetőben Rózsa Sándor 
sírjánál emlékeztünk a híres betyárra. Vacsora után a 
szemerkélő esőre fittyet hányva, a széki iskolai foci-
csapattal fociztunk. A lányok szurkolással buzdítot-
ták mindkét csapatot.

Elérkezett az utolsó nap. Elbúcsúzva szállásadó-
inktól, megköszönve a szeretetet és gondoskodást, 
amit kaptunk Kolozsvárt tűztük ki úticélunknak. Itt 
megnéztük Erdély 2. legnagyobb templomát, a Szent  
Mihály- templomot és a téren lévő Mátyás király em-
lékművet. Elsétáltunk Mátyás király szülőházához, 
ahol elhelyeztük megemlékezésünk koszorúját.

Ezután élményekkel és új ismeretekkel gazdagodva 
elindultunk hazafelé. Útközben a Királyhágóról még 
visszanéztünk Erdély fenyveseire és szívünkbe zárva 
a csodás 4 napot hazaindultunk.

4. NAP1. nap
Kilátás a városháza óratornyából

2. nap
Varjúvár
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Tájékoztatjuk a kikötőlátogató közönséget, hogy 
társaságunk (Balatoni Hajózási Zrt). a vitorlás-
kikötő területén kikötő fejlesztési beruházásokat 
végez 2025. április 1-ig. A beruházáshoz szük-
séges munkaterület biztosítása, valamint a kitá-
rolt hajók elhelyezése miatt a Galamb-szigetre 
vezető járdán a gyalogos forgalmat nem tudjuk 
biztosítani a munkálatok teljes időtartam alatt.  

A munka zavartalan lebonyolítása, a személyi 
sérülések elkerülése, továbbá az illetéktelenek 
bejutását megakadályozandó a járda mobilkerí-
téssel történő lezárását a Balatoni Hajózási Zrt. a 
teljes időszakra biztosítja.

Együttműködésüket köszönjük!

Balatoni Hajózási Zrt.

Tegyük a textíliákat ruhagyűjtő 
konténerbe!
A Gábor Áron utca elején az iskolával szemben, 
a parkolónál helyezték el a MOHU ruha és cipő-
gyűjtő konténerét. Az edényzet oldalán található 
telefonszámon, 24 órán belüli reagálással kérhető 
ürítés de a tároló mellé helyezett textilhulladékot 
is eltakarítják jelzés esetén. Az ürítést a MOHU 
alvállalkozója, a Texrtade Kft. végzi. Az össze-
gyűjtött ruha újrahasznosítva nem szennyezi a 
környezetet:

BAHART tájékoztató

• Bel-és külföldi értékesítés során találhat gazdára
•  Textilipari alapanyag, géprongy, illetve textilapríték formájában hasznosulhat
•  És van, ami energetikai hasznosítás útján töltheti be új küldetését.


